
ZAPISNIK 
 

s 22. sjednice  26. prosinca 2023. godine, u Gradskoj 
 12:00 sati.  

Na sjednici je prisutno 11  predsjednik  te  Lara Bressan 
Antonina,  Damir 

,  i Eliana Zec Solina. Odsutni:  
i .  

Karmen 
, voditeljica Odsjeka za , financije i ; 

voditeljica Odsjeka za komunalno-stambeni sustav i prostorno planiranje (za 3. i 4. u dnevnog 
reda); Walter Sal  te 

-  (za 5
dnevnog reda). 

Predsjednik  otvorio je 22 . 
 

Dnevni red: 
Usvajanje zapisnika sa 21 13. prosinca 2023. godine 
1. Aktualni sat 
2.  

- Prijedlog Odluke o  
- rente za 2024. godinu 
- Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Cresa za 2024. godinu. 
- 

 
- Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Cresa za 2024. godinu. 
- 

 2024. godini 
-  

2024. godini 
-  

3.  
4. godinu 
5. Prijedlog izmjene 

 
 
Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 21  13. prosinca 2023. 

 
Ad. 1. 

 postavio e o pitanje: 
Moje pitanje vezano je za promjenu voznog reda od 1.1.2024. Ispred sebe imam povratnu 
kartu Brestova-Porozina. U 2023. godini on je platio 18,84 eura, ista karta 

 28,39 To poskupljenje od preko 50% odnosi 
se sada na sve automobile nerezistentne na otoku, 
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, a 
. Znate li da je to tako i je li netko to uzimao 

vremena trajektom jer ja mislim da je svakome jasno da to netko mora platiti 
to morati platiti kroz poskupljenja svega.  

Lara Bressan Antonina je postavila e o pitanje: 
B kod ?  

 postavio e o pitanja: 
em zdravstvenom sustavu pa bih htio pi

obiteljske medicine, pa bih htio pit
. Znam e , da nam pripada Tim 

 negdje u rujnu. Znamo svi kakav je sustav, i 
,  bi 

. Stvar je u vremenu, vrijeme nam curi, 
godina, za 2-3 mjesec sezona, pa sam Vas htio upitati u vezi toga ima li pomaka jer 
ljudi me pitaju svakodnevno na ulici, pitaju me na poslu gdje radim Imamo problema gdje 
ljudi rade na terenu i jednostavno , 

nekakav pregled ili podigli nekakve doznake.  
 ponovio je a pitanj   nije dobio 

odgovore:  
1. ,  
2.  koja se obnavlja? 
3. Je li Grad dobio kakva s  ih d ava, jesu li ta sredstva 

dodijeljena  
  

Marin Gregorovi  je  

Pitanja : 

- Razgovarali smo s udrugama, korisnicima prostora. 
da te prostorije koriste razne udruge. U 

skoroj , ako bude sve kako smo planirali, vatrogasci bi se 
se jedan prostor osloboditi i namijenit    

- 
za to iskazati interes i potrebu, a prije svega bi tamo trebao biti javni kulturni sad
fali posebno izvan sezone. Tada  emo za 
to koristiti Susajdu. S obzirom na ime prostora vjerujem i 
okupljaju 

uradak 
koji su napravili s udrugama Delta i Filmaktiv ti pa sam 
im ja 
prostora nije samo pravo nego uz to idu i neke odgovornosti.  

- U trenutku kad ste postavili pitanje tih sredstava nije bilo, a sada kad ponavljate to pitanje 
sredstva su dodijeljena Gradu Cresu. To uvjeta 
na terenu. Da javnost zna, ta su sredstva planirana na inicijativu Grada Cresa jer smo, s 

l
 Ako se ne varam odobreno nam je 30.000 eura koji 
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 za poljske puteve 
 u ovim okolnostima.  

Pitanje predsjednika a: 

- ednice, vjerujem da je ovo primjerenije 
j 

situaciji sigurno 
, kao i profesoru fizike 

koji radi sa gimnazijskim u hitnoj za doktora. Spremni smo i 
predvid zdravstveni kadar koji se ovdje pojavi i koji dobije 
ugovor o radu ovdje. Uz sve to mi smo Primorsko-

p sufinancirati Tim 1 
iako ga nemamo, to je bila to sam 

da, s obzirom na okolnosti koje su se dogodile na nekim 

zajedno, . Primorsko-
 za hitnu medicinu. 

, ne za nadstandarde, 
 

Doma zdravlja ima i pripravnost na hitnoj medicini i to 
je bio nekakav no go  obvezu prihvatiti. 
Vjerujem da kad se na hitnoj osigura nekome tko bude zainteresiran za Dom 
zdravlja biti atra to je uvijek problem. Taj problem ovim 

opet pojaviti kad opet neki 
n ati kroz neke stipendije dodatno stimulirati 

ali definitiv  

Pitanje ice Bressan Antonina: 

i  
jer je vrlo jednostavno, ak se prevaljuje na gradsku upravu. Nama je to svrsishodnije 
nego printa    

Odgovor je dopunila Karmen : Generiramo barkodove na uplatnicama za 
komunalnu naknadu i porez za 
generirane u ovoj godini.   

Pitanja ika : 

sam i sam dobivao pozive vezano za situacije izvan sezone. U sezoni to nekako funkcionira 
van njama
red treba progustiti pa smo takvu inicijativu, zajedno gradovi Cres i Ma
Agenciji za obalni linijski promet, a o tome smo upoznali Jadroliniju koja je brod
uslugu. Za  a 
do kopna. Mijenja se to da se onaj dio sezonske cijene produljuje za one koji nisu rezidenti. 
Nisa , da to ne 
koriste kao izgovor jer mislim da  jako dobro planiraju i u kojem 
vremenu ga plasiraju. U startu ih opravdati za poskupljenja nisam siguran koliko je korektno s 

. K



 4 

cijena hrane u Republici Hrvatskoj i u nekim drugim zemljama u kojima isti proizvodi imaju 
druga  mislim da je to lov u mutnom i mislim da onaj koji vo u 

i  u situaciji da imamo 
g voznog reda, da se 

most. -
Split  vozi. Opravdanost cijena, ja bih rekao ako nije 

, 
i 

i prijevoz do kopna 
. Kad god nama 

mi smo 70 kilometara do Rijeke, a cijeli  
svih problema koje imaju 

kako 
izgledati, 

i   

je postavio dodatno pitanje: 

Postavljeno je to pitanje i na upanijskoj preusmjeriti i na 
puteve  

 
radi za lovoprimce i na to se oni mogu 
izvanrednu mjeru s obz  
koje su tu planirane. 

Ad. 2.  
Karmen  i  li su Prijedlog 
2024. godinu   
Bez rasprave, s 9 glasova za  i 2  donesena je  
Odluka: 
Usvajaju se Prijedlog  godinu, 

, Prijedlog Plana raspodjele 
2024. godinu, Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Cresa za 2024. godinu, Prijedlog 

2024. godinu. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Cresa za 2024. godinu, Prijedlog 

, a, 
prodaje, prodaje izravnom 

2024. godini, te . 
Usvojeni akti objavit   
 

Ad. 3. 
Petra D  la je 
Cresu za 2024. godinu. 
Bez rasprave, jednoglasno je donesena  
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Odluka: 
Usvaja se , te 

 
 
Ad. 4. 
Petra D  
Cresu za 2024. godinu. 
Bez rasprave, j  
Odluka: 
Usvaja se , 

 
 
Ad. 5. 
Luka  o je Prijedlog izmjene 

. 
Bez rasprave, j  
Odluka: 
Usvaja se Prijedlog izmjene 

 
 

 
U 12:50 sati predsjedni  zatvorio je 22. s . 
 
KLASA: 021-01/23-01/8 
URBROJ: 2170-4-03-01/01-23- 
Cres, 26. prosinca 2023. 
 
Zapisnik sastavio:       Predsjednik : 

        


